
Klima-, Energi- og Bygningsudvalget

Til: Klima-, energi- og bygningsministeren

Dato: 13. marts 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KEB alm. del

Spørgsmål 120
Kan ministeren bekræfte, at den CO2 til injektion, som ’Serviceeftersynsudval-
get’ antager skal øge indvindingsgraden fra 26 til 31 procent, skal komme fra
kraftværker? Vil ministeren i forlængelse heraf angive præcis, fra hvilke dan-
ske kulkraftværker denne CO2 skal komme samt for de forventede omkost-
ninger ved at udvinde CO2 fra kulkraftværksrøgen eller biomassekraftværks-
røgen, såfremt regeringen antager, at det er fra sidstnævnte, at CO2-en skal
komme?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lars Christian Lilleholt (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lars.Lilleholt@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne
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